
Hogyan üzemelt régen ez a csatorna és mi az ami még megmenthető az utókornak ?
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A Tisza torkolatában épült zsilip még egy közepes  áradáskor is nyitva volt, ezért a halak és
más élőlények a Tisza felől  fel tudtak úszni a csatornában, a csatorna vízminősége pedig
általában  nagyon jó volt. Jelenleg ez így nem működik, (sem a vízminőség, sem az 
átjárhatóság tekintetében), de semmi nem akadályozza, hogy egy  átalakítás után ne így
történjen- így is terveztük meg. Nagykőrös azon  része, ahol ma a Kőrös-ér folyik, akkoriban
még beépítetlen terület  volt, ma már a város szerves része, itt tehát a megváltozott funkció
nem  teszi lehetővé a hajdani állapotok részbeni helyreállítását sem. A  városból kivezetett, ott
felesleges, sőt káros csapadékvíz azonban a  környező laposokban- a hajdani időszakos
tavacskákban- már ismét  hasznosulhatna, szolgálhatná a természet és a városlakók érdekeit,
a  fejlesztéssel az erre alkalmas eszközök létrejönnek.
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